
PROTOKÓŁ NR 48/2017 

Z OBRAD XLVIII SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 30 SIERPNIA 2017 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności 

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

- Dyrektor GZEAS Pani Bogusława Cieślak 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego poza czasem przeznaczonym na bezpłatne nauczanie , wychowanie i 

opiekę dzieci do lat 5 . 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przeznaczenia mienia , przyjęcia należności i 

zobowiązań jednostek budżetowych przekształcanych w szkoły podstawowe 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Brusy  

7. Przyjęcie protokołu z obrad XLVII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy Sochaczew z działalności między sesjami 

9. Sprawy różne 

10. Zakończenie obrad XLVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1 

Obrady XLVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy 

Sochaczew Pan Czesław Ćwikliński o godz. 10.00 

W obradach wzięło udział  12 radnych  
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AD. 2 

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad -porządek obrad przyjęto 

jednogłośnie 

AD. 3 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy. 

Pani Skarbnik poinformowała , że uzgodniła ze Skarbnikiem powiatu chojnickiego jaka 

gmina najbardziej ucierpiała w czasie nawałnicy jaka przeszła nad powiatem  i taką gminą 

jest gmina Brusy  

- Pani Misiak Dominika zaproponowała , aby tej gminie przekazać kwotę 30 tys. zł. , bo 

15tys. to nie wystarczy nawet na pokrycie dachu na budynku jednorodzinnym 

- radni zaproponowali przekazanie kwoty 20.000,- zł. dla gminy Brusy 

Pan Przewodniczący Rady Gminy  poprosił radnych o przystąpienie do głosowania  w 

sprawie   dotyczącej zmian w budżecie gminy  

w głosowaniu wzięło udział 10 radnych na 10 obecnych w czasie głosowania  

- za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę  NR XLVIII/204/2017 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

 

AD. 4 

Projekt uchwały w sprawie określenia opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

poza czasem przeznaczonym na bezpłatne nauczanie przedstawiła Pani Cieślak Bogusława 

- w głosowaniu wzięło udział 10 radnych na 10 obecnych w czasie głosowania 

- za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLVIII/205/2017 w sprawie 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego poza czasem 

przeznaczonym na bezpłatne nauczanie , wychowanie i opiekę dzieci do lat 5 
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AD. 5 

Pani Cieślak przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia przeznaczenia mienia  , 

przejęcia należności   i zobowiązań jednostek budżetowych przekształcanych  w szkoły 

podstawowe 

- Pani Cieślak wyjaśniła , że nie ma żadnych wytycznych jak postępować w sprawach 

finansowo-księgowych przekształcanych szkół , więc dla bezpieczeństwa lepiej podjąć taką 

uchwałę . 

- w głosowaniu wzięło udział 10 radnych na 10 obecnych w czasie głosowania 

- za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych    

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLVIII/206/2017 w sprawie 

określenia przeznaczenia mienia , przejęcia należności i zobowiązań jednostek 

budżetowych przekształcanych w szkoły podstawowe . 

 

AD. 6 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o przegłosowanie projektu uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy  finansowej dla gminy Brusy 

- w głosowaniu wzięło udział 10 radnych na 10 obecnych w czasie głosowania  

- za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLVIII/206/2017 w sprawie 

udzielenia pomocy dla Gminy Brusy 

AD. 7  

Protokół z obrad  XLVII Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie .  

 

AD. 8 

Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami  
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- trwały prace przygotowujące szkoły do rozpoczęcia roku szkolnego po wprowadzeniu zmian 

- prowadzono modernizację dróg gminnych 

- na bieżąco koszone są pobocza dróg 

- w Feliksowie wykonano ogrodzenie placu zabaw dla dzieci 

- w dniu 27 sierpnia odbyły się zawody strażackie :  

- I miejsce zajęło OSP Janaszówek,  

- II miejsce OSP Nowe Mostki  

- III miejsce OSP Wyczółki 

 

AD. 9 

W sprawach różnych głos zabrali : 

Pani Offerczak Józefa zapytała kiedy rozpocznie się remont drogi od cmentarza w 

Bronisławach do szpitala  

Pani Pastuszko zaproponowała ,aby poszerzyć mostek , bo skręt z Żyrardowskiej na drogę do 

Sielic jest bardzo niebezpieczny 

Pani Agnieszka Offerczak Ciura  poinformowała , że do roku 2019 w planach miasta nie ma 

ujętej  do remontu ulicy Medycznej , która wpada  do ulicy Chełmońskiego , a jest to droga 

dość uczęszczana . Pani Offerczak poinformowała ,że  gmina mogłaby dołożyć się do 

remontu tej drogi , bo jeżdżą nią mieszkańcy gminy  i nieoficjalnie rozmawiała na ten temat. 

W sprawie oświetlenia tej drogi rozmawiała z miastem Pani Szlaga . Pani Offerczak poprosiła 

, aby oficjalnie wystąpić do miasta z propozycją realizacji modernizacji tej drogi . 

PanPeńsko Stefan poprosił o założenie 3 lamp koło lasu  

Pan Wojda poprosił  o wykonanie drogi na odcinku Bronisławy Rozlazłów , bo jest to droga 

często uczęszczana . Na tę drogę przeznaczona jest ziemia i wykonane są plany . 

Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  udzielił odpowiedzi na zadane pytania  

- wykonanie drogi Kąty - Bronisławy - Altanka jest ujęte w planach , ale nie ma tam jeszcze 

do końca załatwionych spraw geodezyjnych , cały czas trwają w tej sprawie prace , niedługo 

zostanie ogłoszony przetarg na tę drogę . 

- ul. Medyczna jest wspólna i wystąpimy z oficjalnym pismem , aby tę drogę realizować . 

Jeśli tylko miasto znajdzie pieniądze na tę drogę , to my też pieniądze przekażemy . 
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- W związku z planowanymi zebraniami w sprawie funduszu sołeckiego Pan Wójt 

zaproponował , aby planować realne zadania do wykonania , bo te pieniądze muszą być 

wydane zgodnie z przepisami i zgodnie z przyjętym planem  .Pieniądze z funduszu sołeckiego 

mogą yć przeznaczone na zadania wykonywane na mieniu gminnym , a mienie gminne ,to 

szkoły , strażnice , boiska , drogi , oświetlenie . 

Pan Krakowiak zapytała, czy będą dożynki w Kątach i czy będzie brała udział orkiestra  

Pan Wójt poinformował ,że 10 września są dożynki powiatowe , więc 17 września można 

zrobić dożynki gminne 

AD. 10  

Obrady XLVIII Zakończono o godz. 11.25 

 

 

      Protokółowała 

Wiesława Dałkiewicz 


